中文示例：

第二届亚洲沙尘与海洋生态系统国际研讨会
2012年4月26-28日, 广州
	主席:
	石广玉 安明

	主办单位:
	中国科学院大气物理研究所
北京市朝阳区华严里40号100029

	联系人：
	陈丽琼
Phone: 010-62046793
Fax: 010-62046358
Email: shigy@mail.iap.ac.cn
http://cpeo.ouc.edu.cn/solas/index.htm
Registration fee: 国内代表RMB￥250，国外代表US$50

	预计规模：
	300人

	外宾人数：
	100人


会议议题：

1、继续讨论ADOES工作组的科学计划和实施战略；

2、确认同亚洲沙尘和海洋有关的具体科学问题（包括亚洲沙尘的发生机理、输送过程，特别是从源地到海洋输送过程中的物理、化学性质变化及其对海洋生态系统的影响等）；

3、探讨在国际SOLAS计划中成立ADOES特设工作组的具体事宜；

4、讨论各国之间的合作与协调问题；

5、讨论并制定工作组的未来工作计划。
英文示例：
2nd International Workshop on Asian Dust and Ocean EcoSystem (ADOES)
April 26 -28, 2012, Guangzhou
	Chairmen:
	Guangyu Shi, Ming An

	Organizer:
	Institute of Atmospheric Physics
40# Huayanli, Beijing 100029

	Contact Details:
	Liqiong Chen
Phone: 86-10-62046793
Fax: 86-10-62046358
Email: shigy@mail.iap.ac.cn
http://cpeo.ouc.edu.cn/solas/index.htm
Registration fee: RMB￥250 for each national representative; US$50 for each foreign representative


Topics or Themes:
1. Discussion on the Strategy of ADOES Working Group Projects; 
2. Enhancement of the academic exchange on thes cientific issues on Asian Dust and Ocean EcoSystem; 
3. Discussion on the Solas projects; 
4. Discussion on the collaborations and cordinations with other countries; 
5. Discussion for the future planning
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